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1. Heb het geplugd als alle drie de lijnen. Neem aan dat DMO en jeugd hier ook wel een verhaal bij hebben
2. 2. Yes. Geen eindbudget besproken. Ik zou zelf zeggen: niet te laag inzetten maar er moet wel een verhazl onder zitten.

Ik denk dat bijv gratis groente en fruit no go is, maar basisinfra gemeenten en GGD+de lage SES scholen (en maybe
nog wat met omgeving ofzo?) zou wel te onderbouwen moeten zijn.

3. zeker

4. Leek me goed plan

ver:IEE) IEEE ois.

Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 13:14

@minvws.nl>

@minvws.nl>;BEEBeminvws.nl>

over Corona-herstelplannen

+EE
Mooie kansen dien zich weer voor. Even wat verhelderingsvragen van mijn kant:

1. Doortrekken van pakket van 200mln: Dit pakket was een soort:BEE <i. CR IVI DMO en [EEE icuod.
Bedoel je hier alleen het doortrekken van het leefstijl deel mee?

2. je bedoelt hier scenario 2 uit de presentatie (die van 600 min per jaar (!)). En daar dus elementen uit. Aan welke eindbudget
moet ik beetje denk in deze? Heb jij daar meer gevoel bij bij? Anders check ik het wel even bij MEVA, ERED wam al op de lijn
net.

3. dit zal PG doen.

4. top dat je die ook heb geplugd, nemen we mee.

Gr,

van:IGENSEEMc inv; n>
Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 10:25

EEE@ rinvws.n>; INEEKEDN.

Onderwerp: RE: Thv gesprek over Corona-herstelplannen

Ha, net metJERE esproken. Haar boodschap: pakketje voor begroting moet wel echt gericht zijn op korte termijn, dwz
we moeten kunnen pitchen waarom dit niet een jaar kan wachten. Heb het volgende met haar afgesproken:

- baseline: doortrekken van pakket begin dit jaar, dwz de 200 mln.

- daarbovenop: elementen uit scenario 2 van de strategische fiches, waarbij de redenering die ik heb gehouden is: het is

aannemelijk dat lage SES kwetsbaarder is voor Covid of mutaties daarvan in de toekomst, en daarom is het verstandig om
al op korte termijn meer in te zetten op het verkleinen van gezondheidsverschillen, rendeert ook deels op korte termijn
(maar ook op langere). Ik denk alleen niet dat alles in scenario 2 hier bij past. Daarnaast zijn jongeren minder vatbaar

voor Covid, dus is even zoeken naar beste onderbouwing.
- pandemic preparedness (heb benoemd dat we hier nog geen bedragen voor hebben), heb expliciet versterken GGD en

versterken vaccinatiestructuur benoemd

- tabaksaccijns, want ook inkomstenbron, Covid gerelateerd want longziekte, snel effect en im verlengde

preventieakkoord. En stas wil zich hier volgens mij ook hard voor maken.

BEY. an MEVA neemt contact op om vandaag een tekstje te maken

Kunnen jullie hiermee uit de voeten?
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